
Socialdemokraterna i Barn- och utbildningsnämndens reservation vad avser 
beslut om lokalbehovsplan 

Den 3 maj beslutade Barn- och utbildningsnämnden om nämndens syn på inriktningen för 
lokalförsörjningen de kommande åren. Den pedagogiska miljön är väldigt viktig, och en av de 
viktigaste delar som kommunen faktiskt styr över. Vad gäller beslutet den 3 maj reserverar vi 
oss till förmån för våra yrkanden av följande anledningar. 

Majoritetens förslag innebär att vi fortsätter gå mot större förskolor. Efter ombyggnad skulle 
Äppelgårdens förskola, som idag har fyra avdelningar, utökas till sex för att möta en framtida 
utbyggnad vid Bjärreds vångar. Förutom att vi vill bevara ett varierat utbud av olika 
storlekar, ser vi inte hur Äppelgården, i centrala Bjärred, skulle passa för de som i framtid bor 
på Bjärreds vångar och tar tåget i Flädie. Vi ställer oss positiva till ombyggnation, men 
föreslog att Äppelgården skulle få förbli fyra avdelningar. 

När beslutet att lägga ner Alnarps förskola revs upp, var vårt budskap tydligt. Beslutet 
innebär att förskolan ska drivas tills vidare, inte leva på nåder. Då är det också logiskt att vi 
börjar planera för att ersätta nuvarande paviljonger med en permanent förskola. Därför 
föreslog vi att en sådan planering skulle inledas. 

Slutligen konstaterar vi att tillgängligheten är helt frånvarande i den föreslagna 
lokalbehovsplanen. Om vi inte proaktivt arbetar med fysisk, pedagogisk och social 
tillgänglighet kommer vi inte kunna erbjuda en skola där alla kan lyckas. Därför föreslog vi att 
en inventering skulle göras av hur det står till med tillgängligheten ur alla perspektiv. 
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